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Folketingets Social- og Indenrigsudvalg  

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 28. august 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 691 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).  

Spørgsmål nr. 691: 

”Har ministeren noget statistik, som viser, at andelen af udsatte borgere med behov 

for døgnbehandling er faldet de sidste 10 år, og hvordan vil ministeren forklare den 

faldende udvikling, hvor markant færre borgere bliver tilbudt døgnbehandling?” 

Svar: 

Et tilbud om behandling vil altid skulle tage udgangspunkt i en konkret og individuel 

vurdering af den enkeltes borgers behov, hvor borgenes samlede livssituation tages i 

betragtning. Det er derfor ikke muligt at opgøre andelen af udsatte borgere med mis-

brug med behov for døgnbehandling.  

Ministeriet har desværre ikke på nuværende tidspunkt tilgængeligt data af tilstrække-

lig kvalitet til at kunne konkludere på udviklingen i antal borgere, der modtager døgn-

behandling.  Ministeriet samarbejder med Danmarks Statistik og kommunerne for at 

forbedre datagrundlaget med henblik på bedre at kunne følge udviklingen.  
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